

No. 35591

January 16, 2014

Le 16 janvier 2014

Coram: Abella, Rothstein and
Moldaver JJ.

Coram : Les juges Abella, Rothstein et
Moldaver

BETWEEN:

ENTRE :

Lee Carter, Hollis Johnson, William
Shoichet, British Columbia Civil Liberties
Association and Gloria Taylor

Lee Carter, Hollis Johnson, William
Shoichet, British Columbia Civil Liberties
Association et Gloria Taylor

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Attorney General of Canada

Procureur général du Canada

Respondent

Intimé

AND BETWEEN:

ET ENTRE :

Lee Carter, Hollis Johnson, William
Shoichet, British Columbia Civil Liberties
Association and Gloria Taylor

Lee Carter, Hollis Johnson, William
Shoichet, British Columbia Civil Liberties
Association et Gloria Taylor

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Attorney General of Canada and Attorney
General of British Columbia

Procureur général du Canada et Procureur
général de la Colombie-Britannique

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The joint motions for leave to intervene of the Council of Canadians with Disabilities and the Canadian Association for Community Living as well as the Euthanasia Prevention Coalition and Euthanasia Prevention Coalition – British Columbia are dismissed, without prejudice to their respective right to apply for leave to intervene in the appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA040079 and CA040454, 2013 BCCA 435, dated October 10, 2013, is granted with costs to be determined at the appeal. The applicants' motion to expedite the appeal is dismissed.

Les requêtes conjointes pour permission d'intervenir du Conseil des Canadiens avec déficiences et de l'Association canadienne pour l'intégration communautaire ainsi que de l'Euthanasia Prevention Coalition et de l'Euthanasia Prevention Coalition British Columbia – sont rejetées, sous réserve de leur droit respectif de demander l'autorisation d'intervenir dans l'appel. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA040079 et CA040454, 2013 BCCA 435, daté du 10 octobre 2013, est accueillie et il est ordonné que les dépens seront adjugés lors de l'appel. La requête des demandeurs visant à accélérer la procédure d'appel est rejetée.

J.S.C.C.
J.C.S.C.